
PROTOKÓŁ NR 75/2023

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się dnia 

29 sierpnia 2023 roku.

Posiedzenie komisji trwało 1300-1545 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Bereda Piotr - przewodniczący komisji,

2. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji,

3. Pasoń Marek - członek komisji,

4. Wójcik Grzegorz - członek komisji,

5. Kłębek Krzysztof - członek komisji,

6. Grześkiewicz Edyta - członek komisji,

7. Banasiak Marek - członek komisji.

o ra z :

• Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,

• Pani Beata Brzezińska - Sekretarz Gminy,

• Pani Helena Kuśkowska - Radna Gminy Dąbrówka,

• Pani Małgorzata Kiedrzyńska - Radna Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Piotr Bereda, powitał zebranych 

i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1) Otwarcie posiedzenia.

2) Kontrola faktur od stycznia 2022 roku.

3) Sprawy różne.

4) Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Kontrola faktur od stycznia 2022 roku
Na początku posiedzenia przewodniczący posiedzenia komisji poprosił pana 

Radosława Korzeniewskiego o udzielnie wyjaśnień dotyczących uszkodzenia 

samochodu marki Dacia Douster.

Głos zabrał Pan Radosław Korzeniewski - jadąc do Kuligowa w godzinach późno 

wieczornych wyskoczył mi dzik. Dnia następnego przyjechała laweta i przewiozła 

samochód do warsztatu, naprawa szkód została wyceniona na ok. 8 000,00 zł.



Podjęliśmy decyzję o nienaprawianiu pojazdu tylko wystawieniu go do sprzedaży 

w takim stanie jakim jest.

Pan Piotr Bereda - czy z tego zdarzenia została sporządzona notatka?

Pan Radosław Korzeniewski - nie sporządziłem takiej notatki.

Pan Andrzej Marcinkiewicz - czy została wezwana policja?

Pan Grzegorz Wójcik -  żeby spisała notatkę, żeby policja wiedziała jakie były skutki, 

czy zwierz brał udział w zdarzeniu czy nie. Sprawdza w tedy czy kierowca jest trzeźwy. 

Pan Radosław Korzeniewski - nie

Pan Piotr Bereda - poprosił o udzielenie wyjaśnień w formie papierowej.

Pan Andrzej Marcinkiewicz - jakie są dalsze kroki odnośnie rozbitego samochodu? 

Pan Piotr Bereda - tak jak już pani Anna Kłosowska wyjaśniała na poprzedniej komisji, 

na początku trzeba ustalić czy to był nieszczęśliwy wypadek, czy nie zachowanie 

ostrożności w ruchu drogowym, czy była to inna przyczyna. Likwidacja szkody powinna 

nastąpić zgodnie z Zarządzeniem Nr 0050.209.2016 Wójta Gminy Dąbrówka z dnia 

4 listopad 2016 r. w sprawie Regulaminu zasad korzystania z samochodów 

służbowych w Urzędzie Gminy Dąbrówka.

Pan Grzegorz Wójcik -  to jest samochód służbowy, trzeba się czymś podeprzeć, pan 

wójt korzysta z mienia służbowego gminnego.

Pan Radosław Korzeniewski - jeśli z opinii pani mecenas będzie wynikało, że mam 

ponieść jakieś koszty to je poniosę.

Pan Radosław Korzeniewski -  jeśli chodzi o samochód marki Nissan sprawa 

prowadzona przez prokuraturę została umorzona, gmina dostała notę obciążającą na 

kwotę ok. 80 000, 00 zł. Nie będziemy za to płacić dlatego, że ubezpieczyciel podważa 

umorzenie prokuratury. Sprawa skończy się w sądzie.

Pan Radosław Korzeniewski - jeśli chodzi o samochód marki Hyundai został wynajęty 

na okres 2- 3 miesięcy. Obecnie Urząd Gminy korzysta tylko z jednego samochodu 

marki Opel, który formalnie należy do Gminnego Centrum Kultury.

Pani Helena Kuśkowska zapytała o przetarg na dowożenie dzieci do szkół na terenie 

Gminy Dąbrówka.

Pan Radosław Korzeniewski - poprosił o zwołanie posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka 31 sierpnia br. celem przedstawienia 

propozycji zmian.

Pan Grzegorz Wójcik opuścił posiedzenie komisji o godz. 14:00 

Pan Marek Banasik opuścił posiedzenie komisji o godz. 14:30



W dalszej części posiedzenia komisja przeprowadziła kontrolę faktur za okres od 

1 stycznia 2023 r. do 31 czerwca 2023 r. Członkowie komisji przeglądając faktury robili 

zdjęcia, sporządzali notatki.

W dalszej części posiedzenia komisja wniosła uwagi co do zasadności i celowości 

wydatkowania środków finansowych w kontrolowanych fakturach za okres od

1 stycznia 2023 do 31 czerwca 2023 r.

Lp. Tytuł faktury/Nr Kwota zł. Data

wystawienia

1.

Faktura Nr -

Czesne za szkołę Pana Radosława 

Korzeniewskiego

13 000, 00 -

2.
Faktura Nr - 

Strzelnica
5 000, 00 -

3.
Faktura Nr -

Obsługa hotelowa w Hotelu Szaraton
ok. 1 000, 00

4.
Faktura Nr 1/05/2023 

Wypożyczenie samochodu
3 565,16 31.05.2023 r.

5.
Faktura Nr 1.5.2023

Organizacja wydarzenia zgodnie z porozumieniem 

Nr 1/05/2023 z 18.05.2023 r.
15 000,00 06.06.2023 r.

6.
Faktura Nr 2.02.2023

Budowa dwóch progów zwalniających

w miejscowości Teodorów

14 760, 00 01.03.2023 r.

7.
Faktura Nr 2/02/2023 

Consulting finansowy
14 760,00 22.02.2023 r.

8 .
Faktura Nr 01.03.2023 

Usługi za miesiąc marzec 2023 r.
9 840,00 31.03.2023 r.

9.
Faktura Nr 3/6/2023 

Usługa gastronomiczna
12 042,00 12.06.2023 r.

10.
Faktura Nr 13/07/2023 

Reklama w folderze Mazowsze
6 150,00 03.07.2023 r.

11.

Faktura Nr -

Scenariusz, realizacja z wykorzystaniem drona 
z obchodu 79 Rocznicy Cichociemnych Weller 2 
Kołaków 44

6 690,00 -

Razem 101 807,16



Pan Andrzej Marcinkiewicz poprosił o odczytanie przedmiotowego protokołu na sesji Rady 

Gminy Dąbrówka.

Ad. 3 Sprawy różne

W sprawach różnych nikt nie zabrał głosu.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 

dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono

Nazwisko i Imię Podpis

Bereda Piotr

Marcinkiewicz Andrzej

Pasoń Marek

Wójcik Grzegorz

Kłębek Krzysztof \\ tiijM *
Grześkiewicz Edyta ■—  W
Banasiak Marek


